

明愛屯門馬登基金中學  
2021-2022 年度 家長通告

敬啟者：

**有關 21/2/2022 – 6/3/2022 各級課堂、校內活動之安排**

鑑於香港疫情日趨嚴重，為確保本校師生健康，減低學生受感染的風險，本校將調整各級課堂及校內活動的安排，由 21/2/2022 起最新的課堂、校內活動安排如下：

1. 中六級：
  - 1.1 由 21/2/2022 起上午及下午之課堂將以網課形式進行；
  - 1.2 中六級模擬考試：詳見家長通告第 2122\_142 號；
  - 1.3 其他學習經歷課（OLE）將改以網課形式進行。
2. 中一至中五級：
  - 2.1 中一至中三級於 21/2/2022 – 6/3/2022 上午之面授課堂繼續以網課形式進行，並維持現有時間表上課（下午原有的網上課堂／活動則維持不變）；
  - 2.2 中四至中五級於 21/2/2022 – 6/3/2022 繼續以全日網課形式上課，並維持現有時間表上課，星期二下午的聯課活動則取消；
  - 2.3 其他學習經歷課（OLE）繼續以網課形式進行。
  - 2.4 星期六的「好學課」、「課後彩虹」及「電腦：STEM」課堂改以網上形式進行。

暫停面授課期間，學校將如常保持校舍開放，讓家中乏人照顧的學生回校。如學生需要在暫停面授期間或非上課日／補課期間留校，則需遞交家長信向校方申請（家長信需註明學生姓名、班別、申請留校之日期、時間、原因，並具家長簽署），供校方審批。

為提供一個更潔淨的校園環境予學生及教職員，校方已於 12/2/2022 下午 12:30 進行全校霧化消毒。

由於疫情變化難測，上述安排或隨着疫情變化及教育局最新公布而有所更新，請各家長隨時留意學校網頁之最新消息，亦請提示子女留意 TEAMS 系統所發放之公布、課業及教學材料等。如有任何查詢，請於辦公時間致電 24610304 聯絡校務處。

此致

貴家長

校長

袁國明

謹啟

二零二二年二月十八日

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School  
2021-2022 Parents Notice

18 February 2022

Dear Parents/Guardians,

**Arrangements for Suspension of Face-to-face Classes and School Activities**  
**(21/2/2022 - 6/3/2022)**

In view of the recent severe epidemic situation and to minimize the risk of contracting infectious diseases, the arrangements for the lessons and school activities are going to be adjusted correspondingly and the latest school arrangements are as follows:

1. S.6:
  - 1.1 Whole-day online teaching will be conducted on starting from 21/2/2022.
  - 1.2 The S.6 Mock Exam : Please refer to the Parents Notice No.: 2122\_143.
  - 1.3 The OLE lessons will be changed to online mode.
  
2. S.1 – S.5:
  - 2.1 S.1 – S.3 morning lessons will be conducted online from 21/2/2022 to 6/3/2022 (the original afternoon online tutorials and activities will be held as usual).
  - 2.2 S.4 – S.5 whole-day online teaching will be conducted from 21/2/2022 to 6/3/2022. Afternoon OLE activities on Tuesday will be cancelled.
  - 2.3 The OLE lessons will be organized using online mode.
  - 2.4 The Saturday Tutorial Classes and STEM Workshops will be held via online mode.

The school will be open as usual, so students who are lacking care at home can go back to school. If a student needs to stay at school during off-class / make-up class time, he/she should submit a parent's letter to the school for application (the letter should indicate student's name, class, date, time, reason of application for retention and parent's signature).

To provide a clean environment for the students and teaching staff, the whole school carried out a thorough disinfection work at 12:30 p.m. on 12/2/2022.

Due to the unpredictable changes in the epidemic situation, the above arrangements will be updated in accordance with the epidemic situation and the latest announcements made by the Education Bureau. Please pay attention to the announcements on the school website. Parents, please remind your children to pay attention to the announcements, assignment and teaching materials released on the TEAMS system as well. For enquiries, please contact the General Office at 24610304 during office hours.

Yours faithfully,

Mr. Yuen Kwok Ming  
Principal